
Referat – Sentrumsforum 08.03.2023 

 

1. Informasjon om graving i sentrum 2023        

Eirik Storhaug informerte: 

- Planlagt oppstart er 15. August 

- Brannstasjonstomta er riggområde 

- Starte nederst i Østregate og Storgata 

- Vestregate tiltenkt oppstart i 2024 

Innspill: 

 Får huseiere, både private og bedrifter, informasjon om graving/ stenging av vei spesifikt? Banken 

har for eksempel parkeringsplasser til bevegelseshemmede foran banken, og det må sikres annen 

tilkomst/ parkering for dem. 

 Det er entreprenøren som har ansvar for trafikkavviklingen. De har også ansvar for informasjonen ut 

til beboere og de som driver i sentrum. 

Kan det i anskaffelsesprosessen settes krav til arbeidstid; arbeid pågår fram til 16 eller om arbeid 

pågår til senere på kvelden v/ to skift. 

Det er lurt å bruke de informasjonskanalene som allerede ligger der og som handelsstanden etc. 

bruker, som for eksempel Facebook-grupper. 

Kan det bli lagt opp til månedlige samspillsmøter/ dialogmøter mellom kommunen og 

representanter fra gårdeiere/handelsstanden for å avstemme/ ha dialog. Foreløpig er det Ole H. 

Olsen og Anne Grethe Knutsen som blir med i møter med kommunen. Ansvar: Eirik Storhaug 

 

2. Nedgravde søppelanlegg sentrum  

Ordfører skal ta opp saken i første Representantskapsmøte- møtet som eierkommunene har med 

styret i Libir.   

Innspill: 

Tid Kl. 14:30 

Sted Rådhuset  

Faste 

deltagere 

Lillesand handelsstand/ Lillesand Gårdeierforening: 

Anne-Grethe Knutsen, Ole Haus Olsen, Beate Holm Töpfer, Roger Heimdal, Berit 

Eide Johnsen, Merethe Moen 

Næringsforeningen: Gunnar Kulia  

Lillesand kommune: Guri Ulltveit-Moe (kommunedirektør), Trude Jakobsen 

(Kommunalsjef sektor for tekniske tjenester), Merete Holtan (enhetsleder 

næring og byutvikling), Eirik Storhaug (prosjektleder VA), Kjetil Nese (enhetsleder 

teknisk drift) 

Forfall Marion Glamsland, , Christian Thomassen 

 

Referent Merete Holtan 



Kan det være andre aktører- utenom Libir- som kan være interessert i å bygge anlegg og drifte? 

 

Søppelhåndtering og oppbevaring i Lillesand sentrum og bruk av allmenningene         

Det er viktig at sentrum ser presentabelt ut for gjester og innbyggere. Det er to steder som peker seg 

ut hvor det står en del søppeldunker mm; bak Hos oss og i allmenningen mellom Strandgt. 10 og 12. 

Skal Lillesand vise seg fra sin beste side kan det ikke oppbevares søppeldunker/ emballasje etc som 

skjemmer utearealene. Kommunen leier ut til Hos Oss og skal ta kontakt med leietaker. Ansvar: 

Kjetil Nese 

           

3. Forberedelse til sommersesongen                 

Forberedende møte til sommersesongen er foreslått slått sammen med Reiselivsmøtet 2. mai 08:30 i 

e-teateret. Ansvar: Gunnar Kulia  

Liste over tiltak som må utføres før sommeren ble gjennomgått i plenum. Denne ligger ved. 

Ansvar: Kjetil Nese 

4. Innspill fra Handelsstanden: mulighet for ladestasjon på Havnetomta ifm. flytting av 

trafoen              

Kan det etableres ladestasjon på havnetomta når det nå graves? Lillesand kommune eier grunnen. 

Kan kommunen leie ut plassen til en aktør som kan etablere dette? Ansvar: Kjetil Nese 

5. Informasjon fra kommunen:                                      

• Informasjon om plan for helhetlig plan for gatebelegg i sentrum- kommunen foreslår etmøte 

med sentrumsforum før skrivefristen til politisk behandling, mandag 13 og tirsdag 14 mellom 

08-11 er alternativene. Dette sjekkes ut med konsulenten som skal presentere den. Ansvar: 

Merete 

• Status gågate; reguleringsplan og videre arbeid. Planen er vedtatt i bystyret. En klage er 

kommet inn foreløpig. 

• Informasjon om p-hus- Åpen invitasjon skal ut om å bygge p-hus over, under eller i fjell. Et 

parkeringshus over bakken vil være i strid med sentrumsplanen, men invitasjonen 

inneholder alle alternativene. 

Invitasjonen sendes ut fredag eller i starten av neste uke. 

• Status parkeringsplass Brannstasjontomta- asfaltering skal gjennomføres før sommeren 

• Informasjon om forprosjekt kaifront Beddingen. Kaifronten har begynt å erodere og det 

trengs en opprustning. Dette er et investeringsprosjekt på 1 mnok. Det er ikke påbegynt 

enda. 

• Retningslinjer for leie av kommunal grunn- reviderte retningslinjer er på høring eksternt nå 

før den skal til politisk behandling.  Det er viktig at de som har meninger og innspill kommer 

med uttalelser til kommunen. 

• Informasjon om strandvolleyball NM arrangement i juni 2023 

Strandvolleyball NM er tildelt Lillesand for 2023 og avholdes fra 7-11. Juni. Det skal også være en 

byfest i forbindelse med arrangementet. Byfesten skal være for hele familien og være alkoholfritt.  



Det er forventet at det kommer ca. 200 utøvere.  

Arrangementet skal være på den delen av Dypvannskaia som står på fast grunn. Det vil bli en 

riggperiode med trafikk ut med lastebiler med sand og materialer etc. Bobilcampingen vil ikke være 

åpen under rigg, arrangement og nedrigg. 

Innspill: 

Er det gjort noen vurdering på å flytte bobilcampingen til et annet sted i sentrum, for eksempel på 

Langbrygga når det ikke er båtanløp?  Ansvar: Kjetil Nese 

Det er viktig med forutsigbarhet og informasjon til bobilturistene om stenging/ flytting av 

bobilcampingen. 

Det er viktig med slike arrangement for byen og at Lillesand klarer å være et godt vertskap! Det er 

også viktig at vi har noen åpne plasser hvor vi kan ha ulike slike arrangement.  

Forslag om å lage en lokal gruppe som sørger for at Lillesand by er klar for å ta imot dette 

arrangementet. Ansvar: Bjørnar Heldal 

 

 


